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Vragen van het lid Neppérus (VVD)
aan de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over duurzame inkoop. (Ingezonden
14 september 2009)

1
Is het waar dat door uw ministerie
een brief aan het bedrijfsleven is
gestuurd om te komen tot ten minste
een volledige herziening voor de
regels van duurzame inkoop in de
catering? Aan hoeveel en aan welke
sectoren zijn er brieven gezonden?

2
Wat is de status van de herziening?
Hoe verhoudt zich dit tot thans
geldende conceptregels? Hoe
verhoudt zich het tot de door
SenterNovem aangekondigde
consultatierondes?

3
Op welke wijze wordt op de website
van SenterNovem bekend gemaakt in
welke sectoren het om conceptregels
gaat en in welke sectoren niet? Deelt
u de mening dat dit, zoals besproken
ook in het algemeen overleg van 2
juli 2009, tot verwarring kan leiden en
tot het maken van onnodige kosten
door het bedrijfsleven?

4
Blijft het uitgangspunt voor de
regelgeving voor duurzame inkoop
dat het simpele regelgeving moet
zijn?
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